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                                                                                                          Syndin, juni 
2012 

 

Til medlemmene i Kvislasyndin Hytteforening 

 

 

INNKALLING TIL ÅRSMØTE I KVISLASYNDIN HYTTEFORENING 
 

Årsmøte i Kvislasyndin hytteforening avholdes på 

 

Syndinstøga søndag 29. juli kl. 1200 - 1400 

 

Saksliste 
1. Valg av møteleder 

2. Valg av referent 

3. Valg av 2 personer til å underskrive protokoll 

4. Godkjenning av innkalling 

5. Årsberetning 2011/12 

6. Årsregnskap 2011 

7. Eventuell godtgjørelse til styret 

8. Budsjett 2012/2013 

9. Valg av styre 

10. Valg av revisor 

11. Valg av valgkomité 

12. Fastsettelse av kontingent  

13. Navn på veier i området 

14. Helårsåpning av stølsvegen?  

15. Øvrige saker 

- Flytting av trafostasjon  

- Sammenslåing av Hovda- og Høymeveien 

- Hjemmeside www.kvislasyndin.org 

- Rydding skog og kratt 

- Mobildekning 

- Mat ikke kråker de tar knekken på rype- og orrebestanden 

- Husk båndtvang for hunder fra 1. april – 20. august.  

- Rennefjell Hyttegrend- fremdrift 

14. Eventuelt 

 

Alle inviteres med venner til olsokfest nede ved Hovengen-naustet fra 1800 og utover. 

Foreningen holder grillkull og kjøper inn en del pølser og tilbehør, men ta gjerne med 

grillmat selv og drikke. Bålet tennes ca. kl. 20.00. 

 

Med vennlig hilsen styret i 

www.kvislasyndin.org
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Kvislasyndin Hytteforening 

                                                                                                                     

STYRETS ÅRSBERETNING 2011/12 

 

Styret har i 2011/12 bestått av: 

Nils Kårstad leder 

Margareth L. Barlien 

Leif Knardal 

Trine Haugen 

Ingmar Hemsen 

Varamedlem: Tor Einar Hoffmann 

 

Revisor: Lars Harald Ditmarsen 

 

Medlemmer: Pr.31.12.2011 var det 128 betalende medlemmer i foreningen.  

Møter: Det har vært avholdt 4 møter i foreningen og i tillegg mye kontakt via E-post. 

 

Saker det er arbeidet med: 
Mobildekningen er dårlig flere steder og spesielt på heimsida av Syndin. Styret tok dette opp 

med Telenor som ville ha kommunen med på dekning av oppgradering. Vi tok dette opp med 

kommunen som igjen tok saken opp med Telenor for å høre hva dette vil koste. Vi venter på 

svar. 

 

Vi sendte brev til både Hovda- og Høymevegen samt Midtre Syndin Hytteeierforening med 

argumenter for sammenslåing i 2010. Venter fortsatt på svar, men ved muntlig purring blir det 

sagt at det er enighet om et møte. 

 

Hjemmesiden fungerer og blir forhåpentligvis benyttet. Det legges iblant ut informasjon der 

som ikke sendes ut på annen måte. 

 

Rennefjell Hyttegrend anla veg inn til hytteområdet i fjor og det ble en støyende affære. Det 

var nok mange som var irritert på støyen fra piggingen av fjell og all kjøring med store 

lastebiler. Styret har behandlet en skriftlig klage. I tillegg var det en som tok opp at vi måtte 

sørge før at utbedring av veien etter all tungkjøringen ikke måtte gå av midlene som kom fra 

årskortene til hytteeierne. Dette har vi skriftlig meldt videre til Styret i Hovdavegen. 

 

Styret i Hytteforeningen har fått følgende svar på sitt brev til vegstyret i september i fjor: 

 

Brua over Kårstadåne er inspisert og er i tilfredsstillende stand, men våren 2012 skal brua få 

nytt gelender. 

Rennefjell Hyttegrend skal bekoste noen lass på strekningen fra Hulja og til innkjøring til 

Rennefjell. 

Stølsvegen skal gruses opp helt fra bygda og til Lostøl av et entrepenørfirma. 

I Markadalen skal de på befaring i vår se på hva som må gjøres for å ta unna vann som renner 

over vegen. 

Styret i Hovdavegen jobber med å lage en liste over de som ikke har betalt engangsavgiften 

ved nybygg av hytte kr. 3.000,-. De må også avgjøre hvor langt tilbake i tid de skal gå. 

 

Vi har også i år arbeidet mye med å renske medlemslistene slik at vi slipper å bruke penger på 

de som ikke er interessert. I tillegg har vi prøvd å få tak i flere E-postadresser.  
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For første gang er det medlemmer som har meldt seg ut av foreningen. Det er til sammen 9 

stykker fra heimsida av Syndin blant annet Svarthamar-området  som har meldt seg ut, eller 

ikke betalt, og derved meldt seg ut. To av disse har antydet at styret i Hytteforeningen bare 

jobber med saker som gjelder inne på selve Kvislasyndin. Styret ønsker å ta opp saker som vi 

får kjennskap til, så sant det er innenfor vedtatte vedtekter. Vi har denne perioden jobbet med 

mobildekning for dette området. (Heimsida) Hytteforeningen har ca 30 medlemmer, som har 

betalt kontingent, og som tilhører heimsida av Syndin.  

 

Arrangementer: Det ble avholdt Olsokfest nede ved Hovengen-naustet også i 2011. Det var 

nydelig vær og ca 80 stykker som møtte opp. Det ble servert pølser så langt det rakk til de 

som var der, men dette året må vi beregne mer. Bål ble tent og det var veldig idyllisk. 

Påskeskirennet i Markadalen ble det ikke noe av pga lite snø også i påsken 2012. 

 

Økonomi: Foreningen har god økonomi slik at kontingenten kan fortsette med kr. 200,-. Vi 

har støttet Hovdavegen  med kr. 7.500 og Vestfjellløypene med kr. 8.000  i 2012. Vi foreslår 

støtte til løyper og veg også i 2013. 

 

Dugnad: Styret foreslår dugnad for å bygge opp igjen Sonjavarden lørdag 28. juli kl. 1100. 

Varden ble bygget i 1937 i forbindelse med at Sonja Henie var på besøk på Syndin. Hun 

bodde da på Hemsenhytta og det er i år 75 år siden. Det er samtidig som kjent 100 år siden 

hun ble født. MØT OPP. Vi skaffer stein, murmørtel og drikke. Løven er ett stykke fjell ved 

siden av Sonjavarden som ligner en løve. Den skal også males om. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Rydding av skog og kratt, sak 15: 
De fleste grunneiere godtar at vi fjerner skog og kratt der hvor det har vært snaufjell, men for 

å være sikker er det bedre å spørre. Fjern aldri skog og kratt inne på hyttetomtene til andre 

hytteeiere. Når trær sages ned skal de sages på tvers slik at det ikke blir skarpe tagger stående 

opp. Rydd trær og kvist unna stier, men legg ikke kvisten i hauger, fordi den råtner og blir 

borte før når den ligger utover i terrenget. 

 

Mat ikke kråker sak 15: 
For første gang blir det ingen rypejakt i Vestre Slidre statsalmenning. Det viser seg at 

rypestanden er gått tilbake mens det stadig blir flere kråker. Kråkene er utspekulerte dyr og 

samarbeider. Mens en kråke forstyrrer rypa spiser de andre opp eggene og de tar også levende 

unger. Det er også lite orrfugl nå og de blir nok også utsatt for det samme. Derfor, kast ikke 

mat ut i terrenget. Det blir det bare flere kråker av. 
Tranene som holder til på myra nede ved vannet hadde i år lagt 2 egg, men dessverre ble en rev 
observert i det han spiste opp begge eggene.
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Kvislasyndin Hytteforening Regnskap/Budsjett Regnskap 2011 
Budsjett 
2012   

Budsjett 
2013   

Post Inntekt Utgift Inntekt  Utgift Inntekt  Utgift 

Saldo bankkonto pr 1.1. 36 648,00   45 260,95   38 775,95   

Kontingent (128 for2011)(120 for 2012 og 13) 25 600,00   24 000,00   24 000,00   

Møteutgifter/kontorrekvisita   300,00   1 000,00   1 000,00 

Påskeskirenn   0,00   0,00   3 000,00 

Årsmøteutgifter   700,00   1 000,00   1 000,00 

Styrehonorar   0,00   0,00   0,00 

Olsokfest   1 388,00   3 000,00   4 875,00 

Faktura for 2010 og 2011 bål og opprydding   0,00   3 750,00   0,00 

Gebyr Hjemmeside   320,00   275,00   275,00 

Hamres kontorservice     4 320,00   2 000,00   2 000,00 

Støtte til Vestfjellløypene   5 000,00   0,00   10 000,00 

Kjøp av andeler Vestfjelløypene       8 000,00     

Støtte til Hovdavegen   5 000,00   7 500,00   10 000,00 

Gebyr Bank   8,00   10,00   10,00 

Renter    48,95 0,00 50,00 0,00 50,00 0,00 

Diverse   0,00   4 000,00   4000,00 

Til sammen 25 648,95 17 036,00 24 050,00 30 535,00 24 050,00 36 160,00 

Resultat  8 612,95   -6 485,00   -12 110,00   

Saldo bankkonto pr 31. 12. 45 260,95   38 775,95   26 665,95   

              

Godkjennes på årsmøtet til sommeren             

Hytteforeningen eier også en andel i Vestfjellløypene pr. 
2011, øket til 3 i 2012       
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